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Org nr 716425-8514 
 
Protokoll Extra  Föreningsstämma  Brf Farsta C, 2024-09-24 
 
Plats:  Föreningslokalen, Farstavägen 179 
Bilaga: Röstlängd 
 
   
 
1. Stämmans öppnande 

Bertil Johansson hälsade välkommen och förklarade stämman öppnad. 
 

2.  Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes 
 
3. Val av ordförande för stämman 
 Ove Ellemark föreslogs och valdes av stämman 
 att leda dagens förhandlingar 
 
4.  Anmälan av protokollförare 

Agneta Alzén  anmäldes av ordföranden och beslutades av stämman  
att föra dagens protokoll. 

 
5. Val av två justeringsmän, tillika rösträknare 

Es-Björn Karlsson och Maria Pettersson föreslogs och valdes  
till justeringsmän och rösträknare 
 

6. Fråga om kallelse till stämman blivit stadgeenligt utlyst 
Kallelse till stämman skulle lämnas senast 2024-09-10 enligt stadgarna  
och lämnades till samtliga medlemmar 2024-09-02. Stämman förklarades 
vara i behörig ordning utlyst. Stämman beslutade att godkänna kallelsen 
 

7. Upprättande av förteckning över närvarande medlemmar 
 Godkännande som röstlängd 

Förteckning över närvarande medlemmar upprättades genom avprickning ur 
medlemsförteckningen och godkändes. 
 
Närvarande: 61  
 
Registrerade Fullmakter: 7 
 
Möjliga röster: 59 
(1 röst per bostadsrätt) 
 
 

8. Godkännande av icke medlemmars rätt att delta 
Stämman godkände enhälligt icke medlemmars rätt att delta. 
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9.  Val av ny ordinarie styrelsemedlem. 

Vår förenings ordförande Johan Esquivel (Rötsche)  
flyttar och avgår från styrelsen denna dag.  
 
Stämman beslutade att välja in Bertil Johansson  
som ordinarie ledamot i styrelsen. 

 
10. Införa obligatorisk lägenhetstillsyn vid avflyttning 

Styrelsen önskar införa en obligatorisk tillsyn för att säkerställa att inget 
oriktigt gjorts som påverkar det som föreningen ansvarar för. 
 

 Stämman beslutade att införa obligatorisk lägenhetstillsyn vid avflyttning. 
 
11.  Införa postboxar för brevpost 

hinder" 
och låghusens brevlådor måste samlas. Därför tvingas vi att förändra vårt 
postmottagande. 
 

1. Införa postboxar - Alternativ 1.   
Utomhus fortfarande med bommar som ger fordonsbegränsning. 
 

2. Införa postboxar - Alternativ 2.   
Inomhus i punkthusen och utomhus  för låghusen.   
Bommarna  avlägsnas och ger alltså ingen fordonsbegränsning. 
 

 Stämman beslutade införa postboxar enligt Alternativ: 2 
 

20. Stämmans avslutande 
Mötesordföranden tackade alla närvarande för en konstruktiv och givande 
stämma och förklarade därefter stämmans obligatoriska del avslutad. 
 

 
 
Dag som ovan 
 
Vid protokollet   Ordförande för stämman 
 
.....................................................  .................................................. 
Agneta Alzén   Ove Ellemark   
 
  
Justeras: 
 
....................................................  .................................................... 
Es-Björn Karlsson   Maria Pettersson  






